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                                                                        ZAPISNIK     
                      sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta   
                                održane dana 29.03.2019.  u vijećnici Općine Šolta 
 
        ZAPOČETO U 09:04 SATI 
 
 
NAZOČNI:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, 
Branka Weber, Ćiril Kalebić, Vicko Buktenica, Vojka Tomić i Goran Tvrdić. 
 
NENAZOČAN: Tihomir Glavurtić - opravdano 
 
SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU: Nikola Cecić Karuzić, ing. – načelnik Općine Šolta, mr.sc.Nataša 
Nazor Jovović, dipl.iur, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, Dragan Marković, Ante Blašković, 
predsjednik Mjesnog odbora Gornje Selo, Mladen Cecić, predsjednik Mjesnog odbora Grohote, Zlatko 
Blagaić, predstavnik Mjesnog odbora Maslinica, Sidrana Lebar, predsjednik Mjesnog odbora 
Stomorska, Mirjana Stanić, predsjednik Mjesnog odbora Nečujam, gosp. i gđa. Milostić iz Gornje 
Krušice, Zorana Kaštelanac, direktor Turističke zajednice Općine Šolta, Marina Garbin, ravnateljica 
KICOŠ-a, Tihana Glavurtić, direktorica Komunalnog Basilija d.o.o. 
 
ZAPISNIČAR: Welda Begović 
 
Sjednica se tonski snima. 
 
PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 
 
AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 
Predsjedatelj konstatira da je sjednici prisutno 10 vijećnika, te otvara sjednicu sa prvom 

točkom dnevnog reda, čita predloženi dnevni red, a nakon toga otvara raspravu po istom. 
 
Vicko Kaštelanac predlaže da se kao 13. točka dnevnog reda uvrsti: Komisija za procjenu štete 

pošto je jedan član dao ostavku. 
 
Načelnik predlaže kao 7. točku: Izmjene i dopune Programa o socijalnoj skrbi, te kao 8. točka: 

Izmjene i dopune Proračuna. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja dnevni reda sa predloženim 

dopunama tako da isti sad glasi: 
 
1. Usvajanje Dnevnog reda; 
2. Usvajanje zapisnika sa 20. Sjednice Općinskog vijeća; 
3. Rad mjesnih odbora 
4. Odluka o dodjeli stipendija za 2019. Godinu 
5. Pravilnik o stipendiranju učenika srednjih škola i studenata s područja Općine Šolta 
6. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta 
7. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta 
8. Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta 
9. Odluka o komunalnim djelatnostima na području Općine Šolta 
10. Tumačenje odredbi članka 38. Prostornog plana uređenja Općine Šolta 
11. Ugovor s APN-om o prijenosu prava vlasništva zemljišta-davanje ovlaštenja 

Općinskom načelniku za sklapanje ugovora 
12. Ugovor s PROMET d.o.o. o pružanju komunalne usluge i o nadoknadi troškova 

prijevoza 
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13. Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova 
tijekom turističke sezone 

14. Odluka o izmjenama Odluke o imenovanju članova vijeća za davanje koncesijskih 
odobrenja Općine Šolta 

15. Komisija za procjenu šteta 
16. Izvješće o radu Općinskog načelnika 
17. Razno 
 
 

AD 2.) Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća 
 

 
Goran Tvrdić iznosi, a odnosi se na zapisnik sa 19. sjednice, da nije uvedeno u zapisnik koji je 
objavljen na web-u da se glasovalo o odluci u kojoj oslobađanje stoji za 500 m3, na što predsjedatelj 
iznosi da će se ispraviti uočena greška. 
 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se usvaja 
 
Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća. 
 
AD 3.) Rad mjesnih odbora 
 
Predsjedatelj iznosi da su Mjesni odbori tražili sastanak sa Općinskim vijećem stoga je ova točka i 
uvrštena u današnji dnevni red. 
Nakon toga predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ predstavnicima/glavarima Mjesnih odbora. 
 
Ante Blašković predlaže da prvo svoje probleme iznesu glavarice mjesta Stomorska i Nečujam. 
 
Sidrana Lebar na početku upoznaje nazočne sa gospodinom i gospođom Milostić iz Gornje Krušice 
koji su izrazili želju sudjelovanja na sjednici, te koji su, kako ona kaže, njena produžena ruka pa ih 
moli da iznesu probleme vezane uz Gornju Krušicu. 
 
Dr. Milostić pozdravlja skup te iznosi da postoji određeni problemi u Gornjoj Krušici koji kako kaže 
nisu puno veliki i koji se polako rješavaju, ali da bi željeli određene stvari malo ubrzati. Iznosi da od 
kada je probijen put od Klanjca do pute svaku godinu mještani skupljaju novce te određeni dio 
betoniraju budući da ima dosta strmina, a kiše svaku zimu nepovratno unište sav trud. Navodi da je 
Općina prije dvije godine betonirala donji dio puta koji je bio i najkritičniji te navodi da bi sada 
prioritet bio betoniranje dijela puta od tog betoniranog do jednog maslinika na vrhu u dužini cca 100 
m. Navodi da bi to trebalo što hitnije napraviti s obzirom na nadolazeću sezonu, a tamo ima desetak 
iznajmljivač. Ovaj put navodi kao gorući problem. Dalje navodi problem puta uz more kod predjela 
tzv. Garme gdje je širok svega 1,10 m, a ispod kojega je provalija od cca 4 m gdje je prije par godina, 
srećom bez posljedica, pala jedna turistkinja sa malom bebom. Dva navedena problema navodi kao 
goruće, a postoji još i problem javne rasvjete kojega ne smatra, u ovom trenutku, osobito hitnim. 
Nadalje iznosi da odvoz smeća, isporuka struje i vode funkcioniraju dobro i da pohvaljuje sve službe 
koje radu na tome. 
 
Načelnik pozdravlja sve prisutne te iznosi da zna za ove probleme da se o njima razgovaralo, ali da je 
zamjenik načelnika zadužen za Mjesne odbor te mu daje riječ. 
 
Zamjenik načelnika iznosi da što se tiče ovih 100 m da će se oni betonirati prije sezone, a što se tiče 
tzv. Garme tu je problem što je to pomorsko dobro, te treba napraviti projekt, ishoditi dozvole itd. što 
iziskuje i vrijeme i novac i neće se moći tako brzo riješiti. 
 
Sidrana Lebar, predsjednica M.O. Stomorska, iznosi da mještani Stomorske i Gornje Krušice svaku 
nedjelju od 10:00-11:00 sati mogu doći u prostorije MO iznijeti svoje prijedloge, pritužbe i sl. Navodi 
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da tu bude i realnih i nerealnih zahtjeva. Iznosi da se najviše primjedbi odnosi na odvoz smeća, putove 
i javnu rasvjetu. Navodi da su kapitalni i strateški objekti hvale vrijedni, ali da malog čovjeka najviše 
muče mali svakodnevni problemi na koje nailazi. Ističe da nije gorjela javna rasvjeta na potezu 
Lanterna-Pišećna, ali da je to riješeno, da se ljudi žale da već 7 dana stoji smeće u Pišćenoj. Zanima je 
da li su naručene palme za Stomorsku i kada je rok za završetak radova sadnje, betoniranja i drugog 
planiranog. Ističe još da ljudi odlažu razne stvari na javnim površinama te da je kontaktirala 
Komunalnog redara međutim da joj je on odgovorio da njemu nije problem ukloniti predmete, ali da ih 
nema gdje deponirati. 
Također poziva direktoricu, zamjenika načelnika i komunalnog redara da dogovore zajednički 
obilazak terene kako bi vidjeli probleme. 
 
Tihana Glavurtić, direktorica Komunalnog Basilija, iznosi da je trenutno kamion koji prevozi velike 
kontejnere pokvaren stoga smeće nije uklonjeno, te upozorava da se za odlaganje krupnog otpada 
prethodno treba obavijestiti Komunalno. 
 
Zamjenik načelnika odgovara da su palme naručene, te da će iste biti posađene do početka sezone. 
Također navodi što se tiče betoniranja da prvo počinje u Maslinici, a onda redom te ističe da je 
količina betona ograničena, a želje velike. 
 
Sidrana Lebar pita za svjetlo u Velom docu, a Tihana Glavurtić odgovara da će se isto popraviti, da 
ljudi iz Basilije u ponedjeljak izlaze na teren i  da će problem biti riješen. 
 
Mirjana Stanić iznosi da je Nečujam uz Stomorsku najveće mjesto na otoku i da što napravili da 
napravili da se ne vidi zbog prostorne veličine. Iznosi da se puno toga napravilo, da je pri završetku 
izgradnja struje i vode u naseljima Podkamenica i Šumpjivina, a zamjenik Načelnika iznosi da će biti 
urađeno i dječje igralište.  
Nadalje iznosi da je veliki problem kanalizacija u Nečujmu pa moli da se izvijesti što je s 
legalizacijom ispusta? 
Navodi da su predstavnici Mjesnih odbora bili na razgovorima kod Načelnika i direktorice Basilije 
mnogo toga dogovorili te da sada čekaju da se isto realizira. Navodi da imaju strpljenja, ali ako je 
nešto dogovoreno i ušlo u Proračun misli da se treba i napraviti. 
Pita kada će se završiti radovi u Sunčanoj ulici koji su napola napravljeni te javna rasvjeta u 
Dioklecijanovoj ulici koja je glavna ulica i vodi prema trgovini Ribole u naselju. 
 
Tihana Glavurtić iznosi da je sanacija Dioklecijanove ulice u tijeku već dvadesetak dana. 
 
Mirjana Stanić odgovara da nju, kao predsjednika Mjesnog odbora, nitko nije obavijestio o tome, ali 
da svejedno radovi kasne, a dalje pita što je sa Sunčanom ulicom i ulicom Sv. Petra. 
 
Tihana Glavurtić iznosi da je u Sunčanoj problem s jednom okukom kod koje treba napraviti podzid. 
 
Mirjana Stanić pita što je s šahtama za oborinske vode kao i šahtom na plaži, tko će to čistiti? 
 
Željko Zlendić iznosi da će šahte vjerovatno čistiti Basilija, a za ovu na plaži kaže da ne zna. 
 
Načelnik upoznaje nazočne da je Vodovod i kanalizacija vršio snimanja i da je utvrđeno da nisu crne 
jame spojene na kanalizaciju, iznosi da je to kao i ispust pod njihovom nadležnosti, te da je u njihov 
proračun ušlo da riješe ispust u more. 
Navodi da će Općina očistiti put preko Gaja tako da vozilo za odvoz fekalija ne ide preko ulice Sv. 
Petra nego da ide zaobilazno. Iznosi da bi taj put trebao biti gotov do 01.05. također upoznaje nazočne 
da se radi novi projekt sekundarne mreže Nečujma. 
 
Mirjana Stanić se zahvaljuje na svemu što je učinjeno do sada, ali i poziva da se krene raditi ono što je 
planirano. Također poziva direktoricu Komunalnog Basilija da je ubuduće obavijesti kada se bude 
nešto radilo u Nečujmu.  
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Mladen Cecić predsjednik Mjesnog odbora Grohote iznosi da jedino što ima za reći je da traži da se u 
okvirima proračuna, u realnom vremenu naprave svi planirani radovi za ovu godinu u Grohotama.  
 
Zlatko Blagaić predstavnik Mjesnog odbora Maslinica iznosi da sjeverna strana Maslinice nema javne 
rasvjete, navodi da je u dva navrata iskopana ulica Domovinskog rata i navodi da to sve stoji bez 
oznake. Navodi da bi te površine trebalo sanirati, betonirati ili asfaltirati budući da je navedena ulica 
glavna prometnica sjeverne strane Maslinice. Što se tiče struje navodi da bi Općina trebala urgirati kod 
Elektrodalmacije da se kablove od struje, ako se već ne mogu ukopati, da ih stavlja po putovima a ne 
preko tuđih parcela. 
Navodi da treba glavara mjesta obavijestiti o svim radovima koji se poduzimaju na području mjesta. 
Navodi da od Lučke uprave treba dobiti jedan ormar za struju i vodu koji bi se postavio na veli mul. 
Navodi da se ured Tz treba prebaciti u prostor Bratovštine. 
 
Željko Zlendić iznosi da što se tiče ormara na velom mulu da je to stvar Lučke uprave, ali da kada je 
on bio direktor Basilije da mu je odgovoreno da je to za njih preskupo obzirom na mali prihod od 
vezivanja brodova. Navodi da će se riva betonirati, da će se posaditi palme, što se tiče ulica koje nisu 
betonirane navodi da smo vršili pritisak na HEP da ukopa kabele, ali pošto to oni nikako neće da 
naprave da će se sada betonirati.  
Željko Zlendić navodi da što se tiče javnog WC-a da se o tome razgovaralo i da se rješenje vidi u tome 
da WC bude gdje je sada ured Turističke zajednice, a da se na operativnoj obali napravi jedan info pult 
koji bi bio dovoljan za ured, ali da će se o tome još razgovarati. 
 
Ante Blašković iznosi da ga je zvao Lenko Kalebić kojega zanima što se dešava sa putem prema 
Križicu. Naime navodi da se ovu godinu planiralo uređenje puta Križica, te iznosi da ljudi koji tamo 
stalno žive traže da se to napravi, stoga postavlja pitanje kada će to biti napravljeno? Iznosi da je sve 
lijepo i krasno kada se planira, ali onda da se, barem što se tiče Gornjeg Sela, ne napravi ni 10% od 
planiranog. 
Iznosi da poštuje gospodu iz Maslinice i gospođe iz Stomorske i Nečujama i da mu je jasno da su 
turistička mjesta turistička, ali da svi moramo znati da se u mjestima u unutrašnjosti počeo događati 
jedan drugi turizam, grade se vile sa bazenima koje rade tri puta više nego apartmani uz more, a druga 
stvar je, po njemu, što su mjesta u unutrašnjosti pravila povijest ovog otoka. Navodi da u Gornjem 
Selu nema kapitalnih projekata, ali da treba realizirati planirano iz projekata. 
Nadalje pohvaljuje Turističku zajednicu za znakove/putokaze koji su postavljeni i koji izgledaju jako 
europski i kulturno te predlaže da bi isto tako za svako selo na izlazima trebalo stajati putokaz prema 
uvalama na južnoj strani jer ljudi dolaze sa raznih strana. 
 
Direktorica Turističke zajednice iznosi da se sada to ne može i napraviti jer je napravljen cijeli 
elaborat, ali kada se slijedeći put krene mogu se napraviti dopune. 
 
Nadalje čita mailove koje je uputio gosp. Anti Ruiću i Željku Zlendiću. Između ostalog navodi da su 
svi članovi Mjesnog odbora volonteri koji pokušavaju svoje mjesto učiniti boljim i ljepšim sa željom 
da se  nešto počne događati u Gornjem Selu da selo koje se trenutno nalazi na margini dobije 
pripadajući status. Navodi da je činjenica da se proračun ne provodi onako kako je izglasan već da 
Načelnik općine radi samo ono što hoće odnosno poduzima radove koji su interesantni samo njemu i 
njegovima bližnjima. Iznosi da je apsurdno da Načelnik pred više ljudi tvrdi da ga ne zanima Gornje 
Selo  jer su mještani izabrali Antu Blaškovića za glavara mjesta. Navodi da je u samoj jezgri Gornjeg 
Sela potrebno postaviti 5-6 rasvjetnih mjesta i da se to čeka godinama. Odobreno je uređenje puta 
Pražac Studenac betonom i mikroasfaltom, navodi da je beton stavljen a mikroasfalt je „otišao“ negdje 
drugdje. 
Ističe da Mjesni odbor traži da se put Pražac Studenac uredi u cijeloj dužini budući je to jedini put 
kojim se dolazi u centralni dio mjesta, navodi da je za uređenje trga Ravanac planirano 10.000,00 kn 
što je nenormalno mali iznos, navodi da je potrebno urediti dječje igralište kako bi bilo primjereno 
djeci. Ponovno upoznaje nazočne sa uređenjem vode Studenac koja ima veliki prostor oko i koji bi bio 
idealan za razna događanja. Iznosi da je zamjenik načelnika upoznat sa tim projektom te navodi da bi 
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trebalo napraviti geodetsku podlogu kako bi onda volonteri mogli na osnovu nje stvarati neko idejno 
rješenje. Iznosi da ukoliko Općina nema novac ili nije voljna napraviti taj elaborat da li Mjesni odbor 
može od proračunom dodijeljenih sredstava to napraviti? 
Dalje navodi problem stare škole koja je u ruševnom stanju, te traži od Općine, po mogućnosti 
pismeno, što se poduzima, a sve kako bi mogao isto predočiti mještanima na sastanku. 
Nadalje iznosi problem puta tj. okretišta u Stračinskoj, naime općina je uložila znatna sredstva u 
uređenje navedenog puta i pakinga ali nije riješila imovinsko pravne odnose tako da parking sada služi 
samo malom broju fizičkih osoba odnosno iznajmljivača. Navodi da je Mjesni odbor razgovarao sa 
Gđom. Anom Kaštelanac koja je vlasnik čestice zemlje 3458 K.O. Gornje Selo koja ima površinu od 
cca 400m2 i koja bi bila idealna za to. Iznosi da je gospođa zainteresirana za prodaju po cijeni od 25 
eura/m2 te misli da općina treba pregovarati sa njom. 
Poziva općinu da mu odgovore što misle napraviti s ovim problem jer, navodi, Stračinska ne bi smjela 
postati privatna. 
Dalje aktualizira problem mrtvačnice na groblju koja bi puno značila za korisnike navedenog groblja 
te poziva sve sa gornjeg dijela Šolte da pomognu u realizaciji iste. 
Ističe još jednom da moli načelnika da sobne probleme između njih dvojice ne stavlja u prvi plan jer 
Ante Blašković predstavlja mjesto, a ne sebe osobno. 
Pohvaljuje i mještane Gornjeg Sela i Stomorske koji su iza velike bure sami raščistili pale borove na 
groblju. 
 
Željko Zlendić pohvaljuje akciju mještana Stomorske i Gornjeg Sela na raščišćavanju groblja nakon 
nevremena i navodi da je to primjer kako bi trebalo funkcionirati. 
Što se tiče dva puta za betonirati navodi da će se isto napraviti, da su sredstva za uređenje trga 
Ravanac stvarno mala, da je mjesni odbor predložio uređenje čekaonice što je pohvalno i prihvaća se 
te se čeka troškovnik da se vidi kolika su ulaganja. Projekt Bratske kuće je naručen, kada bude gotov 
aplicirati će se za sredstva, biti će uređena kao kulturni centar. 
Što se tiče okretišta u Stračinskoj isto treba biti predviđeno u PPU Općine Šolta, što se tiče otkupa 
navedene čestice ističe da Općina ne može kupovati temeljem dogovora i ponuđene cijene već da mora 
tražiti ovlaštenu procjenu zemljišta. Što se tiče projekta geodezije odgovara da se može naručiti i 
platiti iz sredstva Mjesnog odbora. 
 
Ante Blašković nadalje iznosi da su volonteri mnogo toga napravili na uređenju vode Studenac, ali da 
bi sada trebao nekakvi mini bager koji bi počupao korijenje jer će bez toga dogodine ponovno biti sve 
obraslo. 
Dalje pita Tihanu gdje su koševi koji su stigli prije više od godine dana? 
 
Vicko Kaštelanac iznosi vezano za uređenje vode Studenac, a ne gledajući na veliki projekt, pita da li 
će se urediti deponij građevinskog materijal na sjeveroistoku? 
Dalje pita glede problema okretišta u Stračinskoj da li bi se moglo urediti samo okretište ali ga 
obilježiti kao okretište kako se tu ne bi parkiralo? 
 
Željko Zlendić odgovara da bi se moglo urediti okretište. 
 
Ante Blašković odgovara da se slaže sa uređenjem okretišta, ali da okretište bez parkirnih mjesta 
dovodi do toga da opet iznajmljivači imaju gdje parkirat a slučajni putnici će se samo moći okrenuti i 
otići. Po njemu na taj način se Stračinska privatizira. 
 
Vicko Kaštelanac odgovara da je njegov prijedlog bio dobronamjeran u svrhu privremenog rješenja 
problema a da mu se sada čini da ga se proziva, na što mu Ante Blašković odgovara da mu to nije bila 
namjera. 
 
Mirjana Stanić pita da li se može zatražiti od Prometa Split da autobus koji ide na katamaran u 15:30 
dođe i u Nečujam, kako je i bilo dogovoreno na vijeću još prošle godine. 
 
Načelnik odgovara da će se poslati dopis sa zahtjevom Promet-u Split. 
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Ante Blašković pita da li će se raditi put Pražac Studenac? Odnosno da li je sigurno da će biti 
asfaltirani. 
 
Željko Zlendić odgovara da je, nažalost, propao natječaj za asfalt pa se mora ponoviti, ali da ne vidi 
zašto se taj put ne bi asfaltirao. 
 
Sidrana Lebar iznosi problem parkiranih automobila u Stomrskoj na žalu. Naime, mnogi iznajmljivači 
svoje goste upute da parkiraju na žalu i još im to naplate 6 eura po danu. Kaže da je kontaktirala i 
Policiju ali da su i oni nemoći te predlaže da se napravi žuta crta sa upozorenjem da je zabranjeno 
parkiranje. 
 
Predsjedatelj kaže da treba označiti zabranu parkiranja. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je prošlo skoro dvije godine od formiranja ovog saziva Vijeća i da je jako 
zadovoljan kako se radi sa Mjesnim odborima. Navodi da je imenovan i predstavnik općine koji 
komunicira sa njima i da je to sve skupa velika razlika od prije. Nadalje predlaže da se prilikom slanja 
poziva za vijeće, poziv uputi i glavarima Mjesnih odbora kako bi onda oni uvidom u dnevni red 
procijenili da li imaju interesa prisustvovati sjednici. Navodi da se to i dogovorilo na nekoj od 
prethodnih sjednica. 
 
Predsjedatelj iznosi da to je bilo dogovoreno, ali da je uvidom u Poslovnik utvrđeno da to nije 
moguće, ali ističe da se svatko može prijaviti za prisustvovanje na sjednici i da on nikome do sada nije 
to uskratio. 
 
Goran Tvrdić pita glavare Mjesnih odbora da li su oni zainteresirani za njegov prijedlog, na šta 
Mirjana Stanić odgovara potvrdno. 
Nadalje onda predlaže da se napravi izmjena Poslovnika kako bi se moglo pozivati i 
članove/predsjednike Mjesnih odbora. 
 
Goran Tvrdić još jednom izjavljuje da su u radu s Mjesnim odborima vidljivi veliki pomaci, te kaže da 
bi volio čuti odgovor načelnika na tvrdnju Ante Blaškovića da je načelnik izjavio da on Antu 
Blaškovića ne voli pa neće ulagati u Gornje Selo. 
Nadalje iznosi da bi volio čuti odgovor jer da onda i on očito ima problem sa načelnikom budući već 
10 godina zajedno sa susjednim stanarima čeka da mu se betonira 150 m puta. 
Također iznosi da već dugo vremena šalje mail-ove tim upitom ali da nikada nije dobio odgovor, da 
uopće nema informaciju da li se raspisao natječaj za beton. 
 
Željko Zlendić iznosi da je natječaj raspisan i da će taj put biti betoniran. 
 
Sidrana Lebar pita Gorana Tvrdića zašto se stalno spominje šetnica u Stomorskoj u negativnom 
svjetlu. 
 
Goran Tvrdić odgovara da je kad se gleda proračun upadljivo da će se 1.100.000,00 kn utrošiti u 
pomorsko dobro od čega 600.000,00 kn u šetnicu Stomorska te da ga je to ponukalo da pita tko je 
odredio da je to kapitalni projekt, obzirom da na Šolti postoje i druga mjesta osim Stomorske. Navodi 
da mu je na njegov upit na zadnjoj sjednici, iscrpan odgovor dao Predsjedatelj i da je onda shvatio 
zašto, također navodi da on nije nikada bio protiv šetnice samo da ga je zanimalo gore navedeno 
pitanje. 
 
Sidrana Lebar iznosi da bi onda prije pisanja trebalo dobro provjeriti činjenice, na što Goran Tvrdić 
odgovara da su se i pisale samo činjenice a to je da će 600.00,00 kn biti utrošeno na šetnicu 
Stomorska. 
 



7 
 

Nakon što više nitko nije imao nikakvo pitanje ni prijedlog predsjedatelj zaključuje točku dnevnog 
reda te se zahvaljuje svim predstavnicima Mjesnih odbora. 
 
Predstavnici Mjesnih odbra, gosp. i gđa Milostić, direktorica Komunalnog Basilija,  direktorica TZ i 
ravnateljica KICOŠ-a napuštaju sjednicu u 11:00 sati. 
 
 
AD 4.)  Odluka o dodjeli stipendija za 2018./ 2019. godinu 

 
Predsjedatelj otvara raspravu po 4. točci dnevnog reda te daje riječ Tonkici Radeljić koja 

iznosi da su vijećnicima dostavljene liste onih koji zadovoljavaju i ne zadovoljavaju. Iznosi da je bilo 
17 molbi srednje škole od čega 10 zadovoljava uvjete, kod studenata je bilo 13 kandidata  od kojih 8 
zadovoljava, a 5 ne, s tim da je studentica Tina Sule obavijestila Općinu da je dobila drugu stipendiju. 

 
Predsjedatelj iznosi da između onih koji ne zadovoljavaju uvjete se nalaze i Paulina i Dragan 

Marković koji su prijavljeni na Šolti i tu žive sa roditeljima, ali im jedan roditelj nije prijavljen na 
otoku. Ističe da je ovo vijeće još prošle godine zauzelo stav da se takvoj djeci dodjeli stipendija, a i 
slijedeća točka dnevnog reda je novi Pravilnik u kojem je određeno da samo jedan roditelj mora biti 
prijavljen na Šolti. Dalje pita da li među ovom djecom još ima netko sa sličnim problemom. 

 
Tonkica Radljić odgovara da nema.  
 
Načelnik iznosi da prihvaća prijedlog Predsjedatelja. 
 
Dragan Marković, otac Dragana i Puline Marković iznosi da se zahvaljuje vijeću te navodi da 

on na Šolti živi mnogo duže od puno njih, ali da zbog kredita kojega  je podigao prilikom gradnje kuće 
ima uvjet da bude prijavljen u Splitu. Iznosi da mu je najviše bilo žao djece koja su se osjećala kao da 
ne pripadaju ovdje kao da nisu Šoltani, a ovdje žive cijeli život. 

Goran Tvrdić iznosi da se ovaj problem dogodio prošle godine pa da je na njegovu inicijativu 
došlo do pokretanja izmjena i dopuna Pravilnika. Iznosi da se tri-četiri sjednice raspravljalo o tom 
prijedlogu Pravilnika, te da je u desetom mjesecu sve dogovoreno, ali da se do kraja godine, zbog 
raznih razloga, nije usvojio Pravilnik te je načelnik bio primoran raspisati natječaj po starom 
Pravilniku. 

Goran Tvrdić iznosi da je sad samo pitanje hoćemo li drugima koji ne zadovoljavaju uvjete po 
starom Pravilniku dati stipendiju ili ne. Navodeći primjer studenata koji nisu zadovoljili kriterij ECTS 
bodova, a po novom pravilniku su ti bodovi smanjeni za deficitarna zanimanja. 

 
Nataša Nazor Jovović iznosi da su bitna i sredstva osigurana u Proračunu te navodi da se 

ponekad događa da netko zadovoljava sve uvjete ali ipak ne dobije stipendiju jer nema dovoljno 
sredstva predviđenih u Proračunu. 

 
Tonkica Spicajalić navodi da kada bi i dali trojici studenata koji ne zadovoljavaju broj ECTS 

bodova ali zadovoljavaju kriterij ocjena da bi bili u okviru proračunom predviđenih sredstava. 
 
Predsjedatelj predlaže da se onda uvrste i još ta tri studenta te pita načelnika za mišljenje. 
 
Načelnik pozdravlja sve nazočne i izjavljuje da izgleda da uopće ne treba dolaziti na ovo 

vijeće. Navodi da je on predlagatelj neke od odluka i da vijećnici istu mogu prihvatiti ili ne. Iznosi da 
svi pričaju, predlažu i sl. ali nitko ne dolazi pripremljen sa pismenim amandmanima na prijedlog 
odluke kako bi se moglo konkretno razgovarati, a da onda na kraju traže od njega odluku što smatra 
krajnje neodgovornim od svih vijećnika. 

 
Predsjedatelj iznosi da je on mišljenja da ukoliko se određeni kriteriji iz novog pravilnika 

mogu primijeniti na ovaj stari da se oni primjene iznosi da je Tonkica provjerila stanje proračunske 
stavke i ustvrdilo se da kada bi dali stipendiju i trojici studenata koji nemaju potreban broj bodova, 
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odnosno imaju ga po novom pravilniku, imali bi dovoljno sredstava odnosno bili bi u skladu s 
Proračunom. 

 
Tonkica Radeljić iznosi da bi prema prijedlogu Predsjedatelja dodijelili ukupno 12 stipendija 

srednjoškolcima i 10 studentima. 
 
 Predsjedatelj onda iznosi prijedlog da se lista studenata dopuni još s tri studenta koja ne 
zadovoljavaju ECTS bodove ali zadovoljavaju kriterij ocjena, a lista srednjoškolaca sa dvoje djece 
kojima jedan roditelj nema prebivalište na Šolti, ali sve to ukoliko se načelnik slaže sa istim budući je 
on predlagatelj. 
 
 Načelnik iznosi da se slaže sa prijedlogom i da je uvijek bio za to da stipendije dobije što veći 
broj učenika i studenata i da je svaku godinu nastojao osigurati sredstva za veći broj djece. 
 
 Goran Tvrdić pita što treba napraviti da djeca što ranije dobiju stipendiju? 
 

Nakon konstruktivne rasprave predsjedatelj daje predložene liste sa dopunom liste za učenike 
srednjih škola sa Draganom i Paulinom Marković,  te listu studenata sa  tri sudenta koji imanju manje 
od 60 ECTS bodova, ali zadovoljavaju kriterij ocjena na glasovanje 

 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se usvaja  

 
ODLUKA 

o dodijeli stipendija za školsku godinu 2018/2019 
 

I. 
 

Sljedeći UČENICI SREDNJIH ŠKOLA koji zadovoljavaju kriterij prosjek ocjena 3,50, 
dobili su stipendiju u iznosu od 4.500,00 kuna za školsku godinu 2018/2019: 

 
REDNI 
BROJ IME I PREZIME BODOVI 

DODATNI 
BODOVI UKUPNO  

1 Julia Mihovilović 25 11 36 

2 Magda Sule 30 5 35 

3 Modesty Leu 30 5 35 

4 Nera Dea Balić 25 5 30 

5 Izabella Cecić 30 0 30 

6 Luka Blagaić 25 0 25 

7 Dragan Marković 20 5 25 

8 Paulina Marković 20 5 25 

9 Klara Sule 20 0 20 

10 Lea Purtić 20 0 20 

11 Magdalena Sinovčić 15 0 15 

12 Lucija Bavčević 15 0 15 
 
 

II. 
 

Sljedeći STUDENTI koji zadovoljavaju kriterij prosjek ocjena 3,00, dobili su stipendiju u 
iznosu od 5.500,00 kuna za školsku godinu 2018/2019: 
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REDNI 
BROJ IME I PREZIME BODOVI 

DODATNI 
BODOVI UKUPNO  

1 Nea Koludrović 25 5 30 

2 Marina Cecić 25 0 25 

3 
Martina 
Jakovčević 10 13 23 

4 Hana Novaković 15 5 20 

5 Klara Elezović 15 2 17 

6 Antonia Vidan 15 0 15 

7 Paula Jakovčević 5 10 15 

8 Ines Jovanović 10 0 10 

9 Rosana Prvinić 5 0 5 

10 Žana Bogetić 5 0 5 
 

 
AD 5.) Pravilnik o stipendiranju učenika srednjih škola i studenata s područja Općine Šolta 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te ističe da je ovo drugo čitanje navedenog pravilnika i da je u njemu 
sve ispravljeno shodno zaključcima sa prošle sjednice. 
 
Predsjedatelj čita prijedlog Pravilnika te predlaže da se u članku 4. Stavak 1. dodaje u rečenici: 
„Natječaj za dodjelu stipendija……“ „odmah po donošenju Proračuna za tekuću godinu“, tako da 
rečenica sada glasi: “Natječaj za dodjelu stipendija raspisuje Općinski načelnik odmah po 
donošenju Proraču na za tekuću godinu“ s čime se slažu svi nazočni. 
 
Goran Tvrdić misli da se govorilo da se kod deficitarnih zanimanja ne piše kriterij godina, s čime 
se slažu svi nazočni tako da se kriterij ocjena kod deficitarnih zanimanja briše. 
 
Goran Tvrdić pita što se može učiniti da Načelnik ne donosi odluku o deficitarnim zanimanjima 
nego vijeće? 
 
Nataša Nazor Jovović iznosi da onda treba kroz pravilnik regulirati ta zanimanja. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da se odustalo od reguliranja kroz Pravilnik jer bi onda stalno trebalo 
mijenjati pravilnik. 
 
 
Nakon konstatacije da  zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj Pravilnik sa predloženim 
dopunama na glasovanje.  
 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se usvaja 
 
 Pravilnik o stipendiranju učenika srednjih škola i studenata s područja Općine Šolta 
 
U 12:35 sati sjednicu napušta Dragan Marković. 
 

AD 6.) Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta 
 
Predsjedatelj otvara raspravu po 6. točci dnevnog reda te daje riječ Pročelnici koja ukratko 

obrazlaže da je u toku primjene odluke došlo do saznanja da je rok da netko bude prijavljen na Šolti 5 
godina kako bi stekao pravo na naknadu za novorođenčad prevelik te se predlaže smanjenje na 3 
godine. 
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Goran Tvrdić iznosi da mu se čini da je puno tri godine, a s tim se slaže i Boris Gabela koji 
misli da je preveliko razdoblje, a da osim toga kad se netko odjavi iz Splita, a prijavi na Šolti onda 
neće dobiti naknadu nigdje. 

 
Nataša Nazor Jovović odgovara da to nije točno jer Grad Split daje naknadu ako je prijavljen 

samo jedan roditelj. 
 
Načelnik iznosi da je po njemu više bitno hoće li netko živjeti na Šolti od onoga kada je i 

koliko prijavljen prije rođenja djeteta. 
 
Nakon provedene rasprave, predsjedatelj Odluku stavlja na glasovanje. 
 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se usvajaju 
 
Izmjene i dopune Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta  

 
Predsjedatelj iznosi da se po točkama 7.i 8. neće raspravljati, budući je načelnik odlučio, 

ukoliko se dogovori financiranje jednog vozača Hitne pomoći to napraviti financiranjem iz 
stavke Proračuna Civilna zaštita, te sada daje riječ Načelniku da obrazloži o čemu se radi. 
 

Načelnik Općine Šolta  upoznaje nazočne da ima mnogo problema sa Hitnom pomoći da je 
obavio mnogobrojne sastanke sa predstavnicima Doma zdravlja i Hitne pomoći i županije i da su se 
neke stvari dogovorile ali da se one ne poštuju. Iznosi da je prije bio Ugovor između Hitne i 
Vatrogasaca, a kada su oni raskinuli ugovor sklopljen je između Hitne i Komunalnog Basilija. U 
ugovoru je regulirana plaća za jednog vozača, a kako imamo dvoja kola hitne pomoći često su oba bila 
na terenu te je sada nastao problem financiranja tog drugog vozača, pa je Komunalno Basilija d.o.o 
zatražilo od Općine financiranje to jednog vozača u vremenu od 01.01.-31.01.2019. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 
     ZAKLJUČAK 
               o sufinanciranju sanitetskog prijevoza 
 
Odobrava se tvrtki Komunalno Basilija d.o.o., Podkuća 8, 21430 Grohote, OIB: 23193263251 
sufinanciranje sanitetskog prijevoza u visini troškova plaće jednog zaposlenog vozača u 
vremenskom periodu od 01.01. 2019. Do 31.03.2019. godine. 
 

 
 
AD 7.) Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta 
 
Predlagatelj Načelnik Općine je odustao od rasprave i usvajanja ove točke dnevnog reda. 
 
AD 8.) Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta 
 
Predlagatelj izmjena Načelnik Općine je odustao od rasprave i usvajanja ove točke dnevnog 
reda. 
 
 
 
 
AD 9.) Odluka o komunalnim djelatnostima na području Općine Šolta 
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Predsjedatelj otvara raspravu po 9. točci dnevnog reda te daje riječ Pročelnici koja ukratko obrazlaže 
razloge donošenja iste navodeći da je zbog novog Zakona trebalo samo uskladiti odluku i da je sve 
ostalo kao i u staroj. 
 
Nakon što nitko nije bio zainteresiran za raspravu, predsjedatelj Odluku stavlja na glasovanje. 
 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se usvaja 
 
Odluka o komunalnim djelatnostima na području Općine Šolta 
 
AD 10.) Tumačenje odredbi članka 38. Prostornog plana uređenja Općine Šolta 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici koja obrazlaže ukratko o čemu se radi 
napominjući da je tumačenje zatražila Županija i Gosp. Zlatko Burić, te da je svoje očitovanje dao i 
izrađivač plana. 
 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o tumačenju članka 38. Prostornog plana uređenje Općine Šolta  

 
I 

Na zahtjev Zlatka Burića iz Maslinice, Domovinskog rata 77 i Splitsko-dalmatinske županije, 
Upravnog odjela za graditeljstvo i prostorno uređenje, za autentičnim tumačenjem članka 
38.Prostornog plana uređenja Općine Šolta  
(„Službeni glasnik Općine Šolta“, broj 06/06, 05/10, 09/10, 02/12, 09/15, 26/15, 23/16, 03/17- 
pročišćeni tekst, 17/17- ispravak i 09/18) dajemo sljedeće tumačenje: 
 
 
"Člankom 38. je određeno da se na području udaljenom 1000 m od obalne crte i izvan 
građevinskog područja može dozvoliti gradnja gospodarskih građevina za uzgoj stoke i peradi 
(farme) te  gospodarska građevina u funkciji poljoprivredne proizvodnje (biljna proizvodnja, 
proizvodnja i skladištenje vina, prerada poljoprivrednih proizvoda proizvedenih na vlastitom 
gospodarstvu/ farmi), maksimalne površine 300 m2 na posjedu površine najmanje 5.000 m2." 
 
Predsjedatelj u 12:05 prekida sjednicu i daje pauzu od 10-etak minuta. 
 
Sjednica se nastavlja u 12:20 minuta 
 
AD 11.) Ugovor s APN-om o prijenosu prava vlasništva zemljišta-davanje ovlaštenja Općinskog 
načelnika za sklapanje ugovora 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Načelnik koji ukratko obrazlaže razloge donošenja ove 
odluke. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 
     O D L U K A 
 
Daje se ovlaštenje Općinskom načelniku Općine Šolta da Općina Šolta, Podkuća 8, Grohote, 
OIB: 38621571773 i AGENCIJA ZA PRAVNI PROMET I PSOREDOVANJE 
NEKRETNINAMA (u daljnjem tekstu: APN), Zagreb, Sesvetska 41/VI, OIB: 69331375926 
sklope Ugovor o prijenosu prava vlasništva zemljišta temeljem kojeg će Općina Šolta prenijeti 
na APN prava vlasništva na zemljištu označenom kao k.č. 652/3, u naravi pašnjak površine 
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164m2, k.č. 65271, u naravi pašnjak površine 797 m2 i k.č. 65272, u naravi pašnjak površine 559 
m2, sve upisane u zk.ul 2784 K.O. Grohote. 
 
 
AD 12.) Ugovor s PROMET d.o.o.  u pružanju komunalne usluge i o nadoknadi troškova prijevoza 
 
Predsjedatelj otvara raspravu po 12. točci dnevnog reda i daje riječ načelniku Općine. 
 
Načelnik iznosi da je 27.03. Gradonačelnik Splita gosp. Krtulović Opara sazvao sastanak svih 
gradonačelnika i načelnika koji koriste usluge splitsko „Prometa“ d.o.o, a sastanku je bio nazočan i 
Župan gosp. Boban, te je na sastanku uvjetovano da do 04.04.2019. godine sve općine i Gradovi 
moraju donijeti potpisane Ugovore. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 

 
 

ODLUKU 
 o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje ugovora sa Promet d.o.o. 

 
Daje se ovlaštenje Općinskom načelniku Općine Šolta da Općina  Šolta, Podkuća 8, Grohote, OIB: 
38621571773 i PROMET d.o.o. , Hercegovačka 20, Split, OIB: 13421314997 sklope Ugovor o 
pružanju komunalne usluge i o nadoknadi troškova prijevoza putnika u javnom prometu.  
 
 
AD 13.) Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom 
turističke sezone 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ načelniku koji iznosi da misli da odluku nije trebalo 
mijenjati nikako, no budući da je vijeće pokrenulo promjenu ona se dogodila. Sada misli da bi trebalo 
odluku izmijeniti na način da se neki radovi od posebnog interesa mogu izvoditi u vrijeme zabrane 
izvođenja radova, ali temeljem pisanog odobrenja Općinskog vijeća. Ističe da takva izmjena nije 
suprotna Zakonu. 
 
Boris Gabela predlaže da se u odluku doda da načelnik sam može donijeti odluku o odobrenju radova 
do iduće sjednice općinskog vijeća. 
 
Goran Tvrdić misli da bi to dodatno zakompliciralo stvar, te misli da ništa nje tako hitno. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donose 
 

ODLUKU 
o Izmjenama i dopunama Odluke o  privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke 

sezone 
 
U Odluci o  privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone ( Službeni glasnik Općine 
Šolta broj 09/18 i 13/18 ) iza  članka 5. dodaje se  članak 6. koji glasi: 
 
U razdoblju, vremenu i području utvrđenim  člankom 3. ove Odluke, iznimno se mogu izvoditi radovi 
iz članka 2. ove Odluke, temeljem pisanog odobrenja Općinskog vijeća Općine Šolta u slučajevima 
izvođenja radova od posebnog interesa. 
 
   
AD 14.) Odluka o izmjenama Odluke o imenovanju članova vijeća za davanje koncesijskih 
odobrenja Općine Šolta 
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Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ načelniku koji upoznaje nazočne da su dva člana vijeća za 
dodjelu koncesija dala ostavku te treba dopuniti vijeće. 
Nadalje načelnik iznosi da on ima prijedlog za članove vijeća, a da je na vijeću da ih prihvati ili ne, te 
navodi, da još jednom, ističe da Jedinstveni upravni odjel mora biti potpora Vijeću za davanje 
koncesijskih odobrenja. 
Nadalje predlaže za članove Vijeća Vicka Buktenicu i Antu Ćiću Ruića. 
 
Goran Tvrdić pita da li Tonkica Radeljić može obrazložit svoju ostavku. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da je pismeno obrazložila svoju ostavku. 
  
Goran Tvrdić iznosi da je općenito davanje koncesijskih odobrenja vrlo ozbiljna tema, da je Plan 
upravljanja pomorskim dobrom stupio na snagu 19. ili 20.03., da ne zna da li je zaprimljen koji 
zahtjev, ali ako je da se na isti mora odgovoriti u roku od 30 dana što je negdje do 20.04., da onda u 
roku od 15 dana stranka mora uplatiti cijeli iznos koncesije da bi dobila koncesijsko odobrenje. 
Iznosi da je Plan poslan u županiju na suglasnost, da se dobilo očitovanje da se isprave neke sitne 
greške, ali i da su površine dva ugostitelja stavljene u područje Lučke uprave, dakle izbačene su iz 
Plana. Navodi da misli da je zbog svojih izmjena Plan ponovno trebao biti na savjetovanju s javnošću 
barem da bi ljudi bili upoznati što se događa, a također iznosi da je dva tri dana poslije objave Plana u 
Službenom glasniku izašao novi Službeni glasnik sa ispravkom Plana gdje je „Šakajetu“ u Maslinici 
skinuto 20m2 površine, a s tim ugostitelj uopće nije bio upoznat. 
Goran Tvrdić iznosi da ne razumije ako je Plan koji je objavljen na stranici Županije važeći kako se 
isti mogao mijenjati, a što je vidljivo iz „Službenog glasnika Općine Šolta“ broj 04/19.? 
Dalje pita što to znači kad Tonkica kaže da su gotovo svi zahtjevi nepotpuni? 
 
Nataša Nazor Jovović iznosi da u „Službenom glasniku Općine Šolta“ broj 4/2019. nije objavljena 
Izmjena i dopuna Pravilnika nego ispravka zbog greške koja se dogodila pri korigiranju Plana nakon 
savjetovanja sa javnošću, a što se tiče nepotpunih zahtjeva da to govori da su oni i dosada bili 
nepotpuni tj. da se stranke nisu naučile čitati što im treba ni predavati potpunu dokumentaciju. 
 
Goran Tvrdić iznosi da izlaganje Nataše Nazor Jovović upravo govori o ozbiljnosti tog posla i zato još 
jednom upozorava da je ovo jako ozbiljna tema i da članovi ovog Vijeća moraju biti dobro upoznati sa 
materijom jer im predstoji ozbiljan posao. Također navodi da misli da bi Vijeće za davanje koncesija u 
sastavu gdje bi sva tri člana bila iz Jedinstvenog upravnog odjela, kako je on na prošloj sjednici i 
predložio, bilo puno bolje. 
 
Predsjedatelj navodi da su tri izbačena iz plana, dva koja se nalaze u području Lučke uprave i bazen u 
Nečujmu koji je potpuno izbačen. 
 
Tonkica Radeljić odgovara da je zaprimljeno 30-etak zahtjeva od čega možda samo 5 potpunih. 
 
Načelnik iznosi da je Županija poslala očitovanje na Plan i zatražila određene ispravke, prva greška je 
bila lokacija koja je u planu bila K.O. Gornje Selo, a trebalo je biti K.O. Grohote, druga je bila da je 
sladoled na velikom mulu u Nečujmu na području Lučke uprave, treća je u Rogaču ispred kafića 
Otvarač koje je isto u Lučkom području, te štekat restorana Pjer također u Lučkom području. Iznosi da 
smo primjedbe prihvatili da ne kočimo svim ovih 35-40 podnositelja zahtjeva i odmah vratili u 
Županiju na potvrdu s tim da, iznosi, su on i zamjenik načelnika osobno otišli i molili da se požuri. 
Također upoznaje nazočne da se otišlo na razgovor u Lučku upravu te je utvrđeno da štekat kafića 
Otvara nije u lučkom području kao ni restorana Pjer izuzev jednog malog dijela, stoga se ponovno 
napravio ispravak Plana koji se poslao u Županiju i svaki dan se očekuje potvrđivanje istog. Načelnik 
još jednom iznosi da vijeće za davanje koncesija može odmah početi sa radom. 
Predsjedatelj navodi da želi upoznati nazočne da i da su ova dva štekata i bila u području Lučke 
uprave, koncesiju bi im bila dala Lučka uprava. 
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Goran Tvrdić iznosi da bi iako nema prijedlog, želio da barem jedan od ova dva člana koji nedostaje 
budu iz Jedinstvenog upravnog odjela. 
 
Predsjedatelj iznosi da nitko iz Jedinstvenog upravnog odjela ne želi biti član navedenog Vijeća. 
 
Goran Tvrdić pita da mu se pojasni što će sada biti sa štekatom ispred kafića Otvarač i restorana Pjer i 
što je sa 20m2 štekata (Šakajet) koji su ispravkom Plana izbačeni iz Plana. 
 
Predsjedatelj iznosi da gore navedeni štekati nisu bili nikada upitni jer da se ustvrdilo da su zaista u 
području Lučke uprave da bi onda oni izdali koncesiju, a kako se dokazalo da ipak nisu sada će biti 
ponovno uvršteni u Plan što je već i zatraženo odnosno Plan je s tim izmjenama poslan u Županiju, a 
što se tiče 20 m2 u Maslinici Nataša Nazor Jovović iznosi da je Plan bio na savjetovanju sa javnošću i 
da je Mjesni odbor Maslinca zatražio da se tih 20 m2 izbaci što je usvojeno, međutim kada se Plan 
išao pripremiti odnosno korigirati prema usvojenim primjedbama u tekstualnom dijelu je to ostalo a u 
grafici se izbrisalo i zato je trebalo napraviti Ispravak o kojem se govori i koji je objavljen u 
„Službenom glasniku“ 04/2019 
  
Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“  donosi se 
 

       ODLUKU 
o razrješenju  članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta 

 
 
Razrješuju se dužnosti članovi  Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta :  
 
1. Tonkica Radeljić, predsjednica, na koje je imenovana kao predstavnica Općine Šolta; 
2. Vojka Tomić, član, na koje je imenovana kao predstavnica Općine Šolta; 
 
 
Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“  donosi se 
 
 
 

ODLUKU 
o Izmjenama Odluke o imenovanju  članova  

Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta 
 

Članak 1. 
 
   U  Odluci o imenovanju  članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta  
(„Službeni glasnik“ br. 2/19 )  mijenja se  članak  1. te sada isti glasi: 
 
 U  Vijeće za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta  imenuju se:  
 
1. Vicko Buktenica, član , kao predstavnik Općine Šolta; 
2. Boris Gabela, član, kao predstavnik Općine Šolta; 
3. Ante Ruić, Ćićo, član, kao predstavnik Općine Šolta; 
4. Ivan Šarić, član,  predstavnik Upravnog odjela za turizam i pomorstvo  
    Splitsko-dalmatinske županije; 
5. Maja Dvornik, član, predstavnica Lučke kapetanije Split.  
 
Predsjedatelj iznosi da imamo jedan zahtjev za oslobađanje od komunalnog doprinosa pa da 
poziva Tonkicu Radeljić da isti obrazloži prije načelnikova Izvještaja o radu u proteklom 
periodu. 
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Tonkica Radeljić nazočne upoznaje sa zahtjevom gospodina Mirsada Kahvedžića. 
Nakon provedene rasprave vijećnici se slažu da gospodin ne udovoljava uvjetima za oslobađanje te se 
pristupa glasovanju.  
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 

Z A K L J U Č A K  
komunalni doprinos Mirsad Kahvedžić 

 
I. 

Odbija se zahtjev Mirsad Kahvedžić, OIB: 95289176699, Put Križica 20, Gornje Selo za 
oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa za građenje građevine na k.č. 486 K.O. Gornje Selo.  
 

O b r a z l o ž e n j e  
 

Mirsad Kahvedžić, OIB: 95289176699, Put Križica 20, Gornje Selo podnio je zahtjev za 
oslobađanjem od plaćanja komunalnog doprinosa za građenje građevine na k.č. 486 K.O. Gornje Selo. 
Pregledom zahtjeva za oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa i priložene dokumentacije 
utvrđeno je da Mirsad Kahvedžić, OIB: 95289176699, Put Križica 20, Gornje Selo ne udovoljava 
formalno-pravnim uvjetima za oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa određenim člankom 
12. Odluke o komunalnom doprinosu Općine Šolta („Službeni glasnik Općine Šolta“ broj 
6/06,01/11,10/12, 12/12-pročišćeni tekst, 4 /13 i 10/13). 

Protiv ovog zaključka ne može se izjaviti žalba, ali se on može pobijati žalbom protiv rješenja 
kojim se rješava o upravnoj stvari. 
 
 
AD 15.) Izvještaj o radu načelnika 
 
Načelnik, između ostalog iznosi, da se veliki dio svog vremena i energije troši na projekt kanalizacije 
Stomorska zajedno sa šetnicom, navodeći da je to jedan veliki projekt od iznimnog značaja za 
stanovništvo otoka. Upoznaje nazočne da šetnica treba biti gotova za koji dan, a što se tiče kanalizacije 
u fazi je naručivanje elektronike, pumpa i svega ostalog, a očekuje se ugradnja istog krajem mjeseca 
runja ove godine. Navodi da se puštanje sustava u probni rad očekuje krajem listopada. Nadalje 
upoznaje nazočne da je u fazi ishođenja građevinske dozvole za izgradnju luke Stomorska, da je 
predana dokumentacija za izgradnju obilaznice Stomorske, a da je to investicija Županijskih cesta. 
Iznosi da je u tijeku izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta. Upoznaje nazočne da je 
pokrenut proces da bi investicija u uvali Livka napokon ugledala svjetlo dana, da je tvrtka Azurna 
uvala potpisala ugovor sa Ministarstvom gospodarstva i da se čeka da Vlada konačno potvrdi da je 
investicija od značaja za Hrvatsko gospodarstvo. Iznosi da je u radnoj skupini koja izrađuje Zakon o 
otocima, da se radi na pod zakonskim aktima, navodi da intenzivno radi i u Lagu Škoji, navodi da su i 
neki poljoprivrednici sa Šolte aplicirali i dobili sredstva, navodi da je i Općina aplicirala za 
izgradnju/uređenje parka Đardin i da očekujemo sredstva u iznosu od cca 600.000,00 kn. Iznosi da je 
potpisan novi Ugovor sa Fondom za izgradnju odlagališta Borovik na kojem se intenzivno radi. Iznosi 
da se radi na projektu izgradnje staračkog doma, navodi da se radi na tome da se vojarne na Šolti 
predaju Općini Šolta. Iznosi da intenzivno, zajedno sa Turističkom zajednicom, radi na pripremi 
turističke sezone, na planiranju izgradnje zaobilaznice Rogača, na reguliranju prometa kroz luku, na 
osnivanju ustanove Dječjeg vrtića Za tržnicu, navodi, da se dobila nova izmijenjena građevinska 
dozvola, da se radi se na novom troškovniku da bi se mogao raspisati natječaj za nastavak gradnje. 
Radi se na projektu nove marine u Šešuli. Radimo na projektima nekoliko plaža. Nadalje iznosi da 
kontinuirano, zajedno sa zamjenikom, radi na problemima hitnog medicinskog prijevoza, na 
problemima prometa na otoku i vodoopskrbe kroz skupštine tih Društava, da redovito prima građane i 
pokušava riješiti probleme koji ih muče. 
 
AD 16.) Komisija za procjenu štete od elementarne nepogode 
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Predsjedatelj iznosi da je član Komisije Ivan Puović dao ostavku te da se na njegovo mjesto predlaže 
Tihomir Glavurtić. 
 
Nakon provedenog glasovanja Sa 9 glasova „ZA“ i 1 glasom „SUZDRŽANIM“  se donosi  
 

ODLUKA 
o Izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju  

Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
 

U  Odluci o osnivanju i imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od  
elementarnih nepogoda  (''Službenom glasniku Općine Šolta '' br. 8/16) mijenja se člank 3. stavak 1. 
točka 4.  na način da se umjesto Ivana Puovića imenuje Tihomir Glavurtić , za člana.   

 
 
AD 17.) Razno 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ gospodinu Siniši Meichsner iz Rogača koji vijećnike 
upoznaje sa svojim prijedlogom/ponudom za otkup zemljišta kod svoje kuće u Rogaču. Iznosi da se 
radi o kupovini jedne čestice odnosno dijela puta koji se nalazi između puta i njegove kuće u Rogaču, 
a koji bi kupili da bi imali normalan pristup kući. Navodi da se radi od otprilike 144 m2. Navodi da je 
razgovarao sa Načelnikom i Pročelnicom te da je dobio odgovor da je moguće to otkupiti, ali da treba 
općinsko vijeće dati svoju suglasnost te je stoga i upućeno na vijeće. Upoznaje nazočne da prvo treba 
napraviti izdvajanje navedene površine iz čestice puta, a onda da treba krenuti u zakonsku proceduru 
te navodi da će sve troškove snositi on.  
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi  
 
                                                               ZAKLJUČAK 

po zahtjevu Siniše Meichsnera-izdvajanje č.z. 
 
Prihvaća se inicijativa Siniše Meichsner iz Rogača, Obala Sv. Tereze 17, da se pokrene postupak 
izdvajanja dijela čestice zemlje, površine 144m2, iz čestice zemlje broj 4629/1, u naravi put, K.O. 
Grohote.  
Između Općine Šolta i Siniše Meichsnera sklopiti će se sporazum o reguliranju međusobnih prava i 
obveza. 
 
Predsjedatelj upoznaje nazočne sa zahtjevom Tanje Šuto odnosno tvrtke Marjan Šuto j.d.o.o. za 
postavljanjem nadstrešnice. 
 
Vicko Buktenica iznosi da misli da bi trebalo pitati glavara mjesta Maslinica, obzirom da je i lani bilo 
problema s tim. 
 
Načelnik Općine iznosi da bi trebalo tražiti suglasnost Mjesnog odbora Maslinica. 
 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi  
 

ZAKLJUČAK 
po zahtjevu Marjan Šuto d.o.o. za postavljanje montažne nadstrešnice 

 
I 

Prihvaća se zahtjev firme Marjan Šuto d.o.o. za postavljanje montažne nadstrešnice ispred fast fooda 
„Mali mul“ u Maslinici. Po isteku ugovora nadstrešnica će biti uklonjena. 
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Načelnik pita zašto druge pute tražimo suglasnost Mjesnog odbora, a sada se glasa bez suglasnosti 
Mjesnog odbora, te misli da to nije u redu. 
 
Vicko Kaštelanac iznosi da se na zadnjem sastanku Udruge  Zlatna Šoltanka raspravljao o problemima 
koji sve više pritišću maslinare. Iznosi da se na sastanku zaključilo da bi se trebalo pokrenuti projekt 
navodnjavanja, odnosno napraviti nekakvu Studiju. Iznosi da Šolta nema velikih zaliha vode, ali da 
ima napr. kišni period u određenom razdoblju pa bi se mogle napraviti akumulacije, a i iskoristiti 
postojeće akumulacije. Glede svega navedenog misli da bi trebalo krenuti u izradu Studije koja bi 
onda pokazala s čim trenutno Šolta raspolaže i što bi se moglo najbolje napraviti da se pomogne 
poljoprivrednicima.  
Nadalje navodi da, dok se ne izradi Studija i čitav taj projekt, poljoprivrednici traže da bi se voda 
dostavljala cisternama, naravno kod onih koji imaju na gospodarstvima izgrađene cisterne za vodu. 
Traži se da se ta voda naplati kao građanstvu budući da sada mogu dobiti vodu samo po ekonomskoj 
cijeni koja je oko 500,00 kn. 
 
Predsjedatelj iznosi da se slaže sa izlaganjem Vicka Kaštelanaca i da misli da treba krenuti u izradu 
Studije o čemu je bilo govora i u prijašnjim sazivima vijeća. 
 
Načelnik iznosi da predlaže da vijeće da podršku navedenom prijedlogu a da se za slijedeću sjednicu 
pripremiti malo bolje sve vezano za ovo budući da treba ispitati kolika je to količina vode jer Šolta, u 
ljetnom periodu, nema dovoljnu količinu vode.  
 
Goran Tvrdić iznosi da treba napraviti neku simulaciju o kojem se broju cisterni radi i slično. 
 
Vijeće jednoglasno donosi  
                                                                ZAKLJUČAK 
Prihvaća se inicijativa za izradu Studije navodnjavanja, te se prihvaća inicijativa da se omogući  
po povoljnijim cijenama punjenje seoskih cisterni i cisterni na gospodarstvima, a iz kojih bi se 
vršilo navodnjavanje maslinika. 
 
Goran Tvrdić iznosi da se bliži turistička sezona da će opet u luci Rogač biti kaos, da smo se prijašnjih 
godina oslanjali na Basiliju pa Policiju, ali da reda nije bilo. 
Upoznaje nazočne da je lani primijetio da je bio u travnju raspisan natječaj za primanje u Prometnu 
jedinicu mladeži i to za Split, Solin, Trogir, Omiš, Imotski i otoke Brač i Vis. Pita da li postoji 
mogućnost da i mi učestvujemo u toj priči budući da misli da bi dva-tri „bobija“ mogla uvesti red, 
obzirom da, bez obzira što mi tražimo od institucija da rade, neće biti reda ni ove godine. Navodi da ne 
zna koliko bi to koštalo, ali bez obzira na to misli da bi bilo učinkovito. 
 
Načelnik iznosi da se on lani raspitivao i da cijena nije mala da po svakom „bobiju“ iznosi cca 
10.000,00 kn, da ne može sada točno reći, ali da se može ponovno raspitati. 
 
Goran Tvrdić iznosi da i cijena od 10.000,00 kn po „bobiju“ nije velika za efekt koji bi bio postignut. 
 
 
Nakon što je iscrpljen dnevni red predsjedatelj u 14:50 sati zaključuje sjednicu. 
 
 

 
ZAPISNIČAR            PREDSJEDATELJ 
Welda Begović                 Ante Ruić  
 


